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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 
са XXXVII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 10. фебруара 2023. године, у 
згради Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.23 
часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 
1.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 
2.  МИЛЕНКО БАЧИНА 37.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
3.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 38.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 39.  САША НОВАКОВИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 40.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 41.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 42.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН 45.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
11.  БОЈАН ВУЛИН 46.  ИГОР ПОПОВИЋ 
12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 47.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 48.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
15.  САЊА ДРАШКО 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 51.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
17.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 52.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
18.  КРИСТИНА ЖАРИЋ 53.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
19.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 54.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
20.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 55.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
21.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 56.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 57.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 58.  ИВАН СТРИБЕР 
24.  КРИСТИНА КАРАИЋ 59.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
25.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 60.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  ЂУЛА КИШ 61.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 62.  СИНИША ТРКУЉА 
28.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 63.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
29.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 64.  САЊА УЗЕЛАЦ 
30.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 65.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
31.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 66.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
32.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА  67.  СИМО ЧАБАРКАПА 
33.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 68.  ДРАГАН ХЕМОН 
34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 69.  ДУБРАВКА ЏОЏО 
35.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ   

 

Седници нису присуствовали: Адријана Загорац, Данијела Малетић, Кристина 
Пуповац, Маја Седларевић, Милана Арњаш Радић, Петар Ћировић, Роберт Колар, Сандра 
Трифуновић Стојановић и Слободан Цветковић. 
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Седницу Скупштине је отворила и њеним радом руководила MSc Јелена 
Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 
 

Председница  Скупштине је замолила  одборнице и одборнике који се још нису 
пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је  

одборници: Данијела Малетић, Слободан Цветковић, Адријана Загорац, Кристина Пуповац 
и  Маја Седларевић обавестили да су спречени да присуствују седници. 

  
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике  да је, у складу са 

чланом 50. став 4. Закона о локалној самоуправи, Бранка Бежанов 7. фебруара 2023. године 
поднела Скупштини Града Новог Сада оставку на функцију члана Градског већа Града 
Новог Сада. 

 
Председница Скупштине  је обавестила одборнице и одборнике да је, у складу са 

Пословником Скупштине Града Новог Сада, дана 10. фебруара 2023. године обавештена да 
је у Скупштини Града Новог Сада образована нова одборничка група под називом НАДА 
ЗА НОВИ САД – НОВИ ДСС – ПОКС коју чине одборници: др Бојан Радојевић, Саша 
Новаковић, Дубравка Џоџо, Зоран Симоновић, Љубомир Станишић и Слободан Тасић и да 
је за председника Одборничке групе одређен др Бојан Радојевић, а за заменика председника 
Саша Новаковић. 

 
Записници са XXXIV, XXXV и Свечане (XXXVI) седнице Скупштине Града Новог 

Сада достављени су одборницама и одборницима  уз сазив седнице. 
 
Председница  Скупштине је упитала  одборнице и одборнике да ли има примедби 

на записнике.   
 
Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 

Записник са XXXIV седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XXXIV седнице Скупштине Града.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са XXXV седнице 

Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са  XXXV седнице Скупштине Града.  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са Свечане (XXXVI) 

седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са Свечане (XXXVI) седнице 
Скупштине Града.  

 
Затим се  прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је  одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 7, 9. и 10. фебруара 2023. године. 
 
На основу члана 81. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

Градоначелник Града Новог Сада доставио је 10. фебруара 2023. године председници 
Скупштине Града образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града Новог 
Сада, по хитном поступку допуни тачком: 

 
-  Предлог за избор члана Градског већа Града Новог Сада, који је одборницама и 

одборницима достављен уз допис од 10. фебруара 2023. године. 
 
Председница  Скупштине  је упитала  да ли Градоначелник Града Новог Сада жели 

да изнесе допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку. 
 
Пошто Градоначелник Града Новог Сада није желео да изнесе допунско 

образложење предлога, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градоначелника Града Новог Сада да се Предлог за избор члана Градског већа Града Новог 
Сада уврсти у дневни ред по хитном поступку и предложила  да се разматра као 2. тачка 
дневног реда. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. ст. 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 9. фебруара 2023. године председници Скупштине Града Новог 
Сада образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града, по хитном поступку 
допуни тачком:  

 
- Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 

предузећа „Чистоћа“ Нови Сад, који је одборницама и одболрницима достављен уз 
допис од 9. фебруара 2023. године. 
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Председница  Скупштине је упитала  да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 33. тачка 
дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Дана 7. фебруара 2023. године Бранка Бежанов поднела је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на функцију члана Градског већа Града Новог Сада, која је  
одборницама и одборницима  достављена уз допис од 7. фебруара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је предложила да се оставка Бранке Бежанов на функцију 

члана Градског већа Града Новог Сада уврсти у дневни ред као 1. тачка дневног реда. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
  Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Дана 6. фебруара 2023. године Владимир Зеленовић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
Нови Сад, која је достављена одборницама и одборницима  уз допис од 7. фебруара 2023. 
године. 

 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
 
Председница Скупштине је предложила  да се оставка Владимира Зеленовића на 

функцију директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад уврсти у дневни ред 
као 32. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 
одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. ст. 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 7. фебруара 2023. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни тачкама:  

 

− Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности набавке и постављања 
контејнера за примарну сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 
2023. годину Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

− Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину 

− Извештај о реализацији акционих планова из Стратегије oдрживог развоја Града 
Новог Сада за 2016, 2017, 2018, 2019. и 2020. годину 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз допис од 7. 

фебруара 2023. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности набавке и постављања контејнера 
за примарну сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 2023. годину Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 17. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину уврсти у дневни ред и предложила 
да се разматра као 21. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 
одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Извештај о реализацији акционих планова из Стратегије oдрживог развоја Града Новог 
Сада за 2016, 2017, 2018, 2019. и 2020. годину уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 26. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања, који је одборницама и одборницима достављени уз сазив и 
допис од 9. фебруара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 
председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила  да се разматрају као 34. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница  Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

- за тачке  од 3. до 14, о предлозима планских докумената 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је  констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 17. и 18, о предлозима одлука о програмима инвестиционих активности 

набавке и постављања контејнера за примарну сепарацију отпада на територији 
Града Новог Сада и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачке од 19. до 21, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 
изменама програма пословања јавних комуналних предузећа за 2023. годину  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 22. и 23, о предлозима решења о давању на коришћење непокретности у 

јавној својини Града Новог Сада без накнаде.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 24. и 25, о предлозима одлука о отпису и о конверзији потраживања Града 

Новог Сада.  
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке 28. и 29, о извештајима о релизацији Програма за обезбеђивање услова за 

несметано одвијање јавног превоза путника – текуће субвенције и Програма 
инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ за 
период јануар-јун 2022. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачку 34, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова утврдила  

 
Д н е в н и   р е д 

 
1. Оставка Бранке Бежанов на функцију члана Градског већа Града Новог Сада 
2. Предлог за избор члана Градског већа Града Новог Сада 
3. Предлог плана генералне регулације простора за пословање на углу Темеринског пута 

и Државног пута А1 (Е-75) у Новом Саду 
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4. Предлог плана генералне регулације простора за мешовиту намену у северном делу 
града, северно од канала ДТД у Новом Саду 

5. Предлог плана детаљне регулације комплекса простора између улица Здравка Челара,  
Бранка Радичевића, Наде Димић, новопланиране, Голуба Бабића, Владана Стефановића и 
Улице Футошки вашар у Футогу 

6. Предлог плана детаљне регулације Кип у Сремској Каменици 
7. Предлог одлуке о изради Плана детаљне регулације дела стамбене зоне VIII у 

Петроварадину 
8. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације простора између радне зоне и 

Садова у Петроварадину 
9. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације центра у Петроварадину 

10. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 
места Руменка (локалитет у западном и северозападном делу грађевинског подручја) 

11. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације дела Салајке у 
Новом Саду (локалитет у Улици Бранка Радичевића) 

12. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Карагаче у 
Петроварадину (локалитет на парцели број 4742/3, КО Петроварадин) 

13. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације дела 
Авијатичарског насеља и Детелинаре у Новом Саду (локалитет у Улици Облачића  
Рада) 

14. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације блокова између 
Булевара цара Лазара и улица Цара Душана, Атанасија Гереског и Ђорђа Сервицког у 
Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 4142 и 4143, КО Нови Сад II) 

15. Предлог одлуке о утврђивању програмских и пројектних активности као наслеђа 
Пројекта „Нови Сад – Европска престоница културе“  

16. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму одржавања објеката путне привреде за 
2023. годину 

17. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности набавке и постављања 
контејнера за примарну сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 2023. 
годину Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

18. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга 
из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину  

19. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад  за 2023. годину 

20. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  за 2023. годину 

21. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину 
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22. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Установе социјалне заштите 
Геронтолошки центар „Нови Сад“, без накнаде 

23. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Школе за основно и средње 
образовање „Милан Петровић“ са домом ученика Нови Сад, без накнаде 

24. Предлог одлуке о отпису потраживања по основу неизмирених уступљених јавних 
прихода Града Новог Сада према Друштву за заштиту од пожара и обезбеђење објеката 
и имовине „FULL PROTECT“ д.о.о. Београд, МБ 20034408, ПИБ 103876412 

25. Предлог одлуке о конверзији потраживања Града Новог Сада у удео Града Новог Сада 
у капиталу Акционарског друштва ИКАРБУС – Фабрика аутобуса и специјалних 
возила Београд (Земун) 

26. Извештај о реализацији акционих планова из Стратегије oдрживог развоја Града Новог 
Сада за 2016, 2017, 2018, 2019. и 2020. годину 

27. Извештај о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана у 
јавној својини Града Новог Сада („Службени лист Града Новог Сада“, број 59/20) 

28. Извештај о реализацији Програма за обезбеђивање услова за несметано одвијање 
јавног превоза путника Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад 
за 2022. годину – текуће субвенције, за период јануар – јун 2022. године 

29. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2022. годину за период јануар-јун 
2022. године 

30. Предлог решења о изменама и допуни Решења о образовању и именовању 
председника, заменика председника и чланова Међусекторског радног тела за 
подршку подстицајном родитељству и развоју деце на територији Града Новог Сада 

31. Предлог одлуке о спровођењу Јавног конкурса за избор директора Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад, са текстом огласа о Јавном конкурсу за 
избор директора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад 

32. Оставка Владимира Зеленовића на функцију директора Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад 

33. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

34. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Медицинске 

школе „7. април“, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности директора Стеријиног позорја, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању директора Стеријиног позорја, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 
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− Предлог решења о престанку дужности председника и члана Надзорног одбора 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад  

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу председника и два члана Управног одбора 
Позоришта младих, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника и два члана Управног одбора 
Позоришта младих, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу председника и члана Надзорног одбора Позоришта 
младих, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника и члана Надзорног одбора Позоришта 
младих, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе „Соња 
Маринковић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе „Доситеј 
Обрадовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Основне школе 
„Доситеј Обрадовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне музичке школе 
„Јосип Славенски“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Основне музичке школе 
„Јосип Славенски“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Школе за основно 
образовање и васпитање одраслих „Свети Сава“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Школе за основно 
образовање и васпитање одраслих „Свети Сава“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе „Иво 
Андрић“, Будисава 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Алекса 
Шантић“, Степановићево 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Алекса 
Шантић“, Степановићево 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Марија 
Трандафил“, Ветерник 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Марија 
Трандафил“, Ветерник 

− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора Музичке школе „Исидор 
Бајић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Музичке школе „Исидор 
Бајић“, Нови Сад 
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− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Балетске школе у Новом 
Саду 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Балетске школе у Новом 
Саду 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Ђура 
Даничић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Ђура 
Даничић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Јован Јовановић 
Змај“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Гимназије „Јован Јовановић 
Змај“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Михајло 
Пупин“, Ветерник 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Исидора 
Секулић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора Основне 
школе „22. август“, Буковац  

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Центра за 
социјални рад Града Новог Сада  

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Центра за социјални рад 
Града Новог Сада  

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике  да им је пречишћен 
дневни ред седнице Скупштине Града доступан  у електронском облику. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 

Ад.број: 020-19/2023-I 
1. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА БРАНКЕ БЕЖАНОВ НА ФУНКЦИЈУ ЧЛАНА ГРАДСКОГ ВЕЋА 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Дана 7. фебруара 2023. године Бранка Бежанов поднела је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на функцију члана Градског већа Града Новог Сада, која је 
одборницама и одборницима достављена уз допис од 7. фебруара 2023. године. 

 
У складу са чланом 50. став 4. Закона о локалној самоуправи, председница 

Скупштине је на почетку седнице обавестила одборнице и одборнике о поднетој оставци. 
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С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује да 
на основу поднете оставке Бранки Бежанов престаје функција члана Градског већа Града 
Новог Сада пре истека времена на које је изабрана и да је донето 

 
Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ЧЛАНА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад.број: 020-22/2023-I 
2. тачка дневног реда 
 
 ПРЕДЛОГ ЗА ИЗБОР  ЧЛАНА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 

 
У складу са чланом 45. став 2. а у вези са чланом 66. став 4. и 5. Закона о локалној 

самоуправи,  Градоначелник предлаже кандидата за члана Градског већа.  
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су Предлог 

Градоначелника са биографијом кандидата за члана Градског већа добили уз допис од 10. 
фебруара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли Градоначелник Града Новог Сада жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
 Милан Ђурић, Градоначелник Града Новог Сада, предлагач: „Због подношења 
оставке Бранке Бежанов, чланице Градског већа за социјалну и дечију заштиту, предложио 
сам Скупштини Града Новог Сада за новог члана Градског већа госпођу Данијелу Костић. 
Ради се о жени која је завршила Економски факултет у Суботици, ако је изаберете данас, 
она ће бити исто члан Градског већа за социјалну и дечију заштиту, долази из Покрајине, 
са места просветног инспектора, 2014. године била је помоћник начелника у Управи за  
образовање, водила је финансије тамо, а такође је била и председник Радне групе за израду 
првог Локалног акционог плана за родну равноправност Града Новог Сада. Од ње стварно 
очекујем да унесе нову енергију, да има врхунску сарадњу са удружењима која су из њеног 
делокруга посла, настављамо даље свакако и са једнократним помоћима пензионерима, да 
наставимо са једнократним помоћима за социјално угрожене породице, да издвајамо даље 
за пронаталитетну политику средства. Такође издвајање средстава за персоналне асистенте, 
за личне пратионице и наравно оно што смо пионири у држави а то је субвенционисање 
приватних вртића 3.700 малишана. Тако да кажем, надам се да ћете усвојити овај предлог, 
и ја се надам, кажем да ће Данијела бити ново освежење у Градском већу, да ће и вама 
одборницима бити доступна на услузи да ћете имати добру сарадњу са њом, и кажем ако 
изгласате желим јој срећу у даљем раду.“ 
 

Председница Скупштине је отворила претрес.  
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У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Бојан Вулин, Слободан Тасић, Сања 
Драшко и Снежана Мушицки. 
 
 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „ Одборници Одборничке групе Др Војислав Шешељ  - Српска 
радикална странка ће гласати против избора госпође Данијеле Костић за члана Градског 
већа задуженог за социјалну политику. По природи ствари, као опозициона политичка 
партија и рекао бих једина права опозиција и једини глас разума и глас народа у овом 
скупштинском дому, гласаћемо против. Српска радикална странка поздравља одлуку 
владајуће већине, односно владајуће Српске напредне странке да се из извршне власти у 
Новом Саду избаци Покрет обнове Краљевине Србије. Није минут до 12, него је Богами 12 
и 5 било још давно још 2012-2013. године. Камо среће да никада ни нису били део већине, 
не због ових ствари које се провлаче по медијима, а говорићу и о томе, него због једне 
ситуације која је апсолутно непобитна, ви знате да смо ми више пута о томе говорили на 
седницама Скупштине Града. Чиме год је господарио Српски покрет обнове, а после 
Покрет обнове Краљевине Србије, затечено стање је било прах и пепео. Ајте да говоримо 
језиком чињеница. 2008. године бирани на листи Ненад Чанак – Лига социјалдемократа 
Војводине добијају да господаре Јавно комуналним предузећем „Новосадска топлана“, 
затечено стање после власти Српске радикалне странке и наших коалиционих партнера 
2008. године у Јавно комуналном предузећу „Новосадска топлана“ позитивна нула, 2012. 
године дубиоза у висини од 50.000.000,00 еура. Сећате се онога скандала када је нестала 
комплетна Топлана горе на Мишелуку која је прављена за потребе Мишелука као целине, 
као насеља, а онда услед бомбардовања 1999. године таква нова конзервирана након тога 
1999-2000. године, онда нетрагом преко ноћи нестала кажу покрали ови што скупљају 
секундарне сировине. То је било образложење. Топлана вредности од неколико милиона 
евра преко ноћи нестала, опљачкана, за то поднете кривичне пријаве, није одговарао 
апсолутно нико. Е онда 2012. године приликом другог избора Игора Павличића, само вас 
враћам, не зато што сам историчар, него зато што веома добро хронолошки пратим оно што 
се дешавало у Граду Новом Саду и у Скупштини Града Новог Сада уназад Богами 15-так 
добрих година. 2012. године приликом избора Игора Павличића други пут за 
Градоначелника Српском покрету обнове се даје на управљање Јавно комунално предузеће 
„Завод за изградњу Града“ и онда у та два месеца, само два месеца, имамо једну од највећих 
афера у новијој историји Новог Сада, аферу везану за Боровицу, када је директно штета 
Граду Новом Саду нанета у висини од 4.000.000,00 еура, чини ми се 468.000.000,00 динара 
рецимо, када није на време пуштена меница и када се Град није обезбедио. Тад је, Јавним 
комуналним предузећем „Завод за изградњу Града“, господарио Српски покрет обнове 
само два месеца и начињена је штета, неповратна штета Граду Новом Саду у висини од 
4.000.000,00 евра, сад се тужимо, судимо, чекамо да наплатимо то од Боровице, али ми се 
чини, како Правобранилаштво каже, да ћемо то веома тешко дочекати. Даље, 2012. године, 
када сте ви преузели руковођење Градом Новим Садом, онда сте им дали на управљање 
најзначајније новосадско јавно комунално предузеће „Водовод и канализацију“ да га 
поделе са братом Томиславом Боканом који је куповао гласове у Новом Саду и 2008. и 
2012. године. Хајте да говоримо језиком чињеница. Затечено стање 2012. године је било 
прилично повољно у „Водоводу“ зашто? Па зато што смо имали астрономско велике цене, 
зато што је приход Јавног комуналног предузећа био огроман, међутим 2016. године када 
преузима Чанак поново „Водовод“ затиче поново после четири године господарења 
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Српског покрета обнове и Томислава Бокана прах и пепео. Исто као у Топлани. Потпуно 
идентично. Јел истина? Кравићу, истина. Само истину говоримо за овом говорницом. 2012. 
чини ми се године они преузимају и „Чистоћу“. Шта ће затећи Доналд Божић, господин 
који треба данас да се именује можемо само да претпоставимо. Ми смо вас упозоравали, 
није последње заседање у сали Скупштине Војводине, смо вам говорили о томе 
упозоравали вас да обратите пажњу на то шта се дешава у „Чистоћи“, али ви сте на неки 
начин штитили коалиционог партнера и због тога сносите део одговорности због 
комплетног тог криминала, ја сам прошао само овлаш од 2008. до 2023. године. Само се 
надамо да неће бити по оној народној да је вук појео магарца, као што се десило за 
„Топлану“, као што данас због афере Боровица двоје невиних људи робијају, Драгана 
Живковић ни крива ни дужна у Пожаревачкој забели већ годину и кусур дана, или је 
изашла, ако је прошло две трећине, осуђена је на годину и по дана Градоначелниче и Зоран 
Бојовић, чини ми се у Сомбору, да ли је изашао, није изашао, не знам, на годину и по дана, 
ни криви ни дужни, а највећи кривац на слободи. Надамо се да неће бити по тој да је појео 
вук магарца ни за „Топлану“, када се о трошку фирме у том периоду возила формула у 
Немачкој, а фактурисано „Новосадској топлани“ и све је то било опште познато и поднете 
кривичне пријаве и све је то у неким фиокама и све то је појео вук магарца. Надамо се сада, 
ако су исправно радили у „Чистоћи“ да то треба изаћи и јавно рећи, а ако је било 
незаконитих радњи да је потребно покренути одређене поступке како то налаже Закон. И 
сада замислите када Војислав Михајловић каже да је њима Косово и Метохија црвена 
линија, а то је иста она партија која је 2008. године на листи Ненада Чанка бирана, па 2012. 
поново на листи Ненада Чанка јел тако, па ти исти који су до 2017. године били чланови 
Српског покрета обнове Вука Драшковића који се залаже за улазак Србије у НАТО пакт, 
који се залаже за признање лажне шиптарско терористичке нарко државе на простору 
нашег Косова и Метохије, који каже да се у Сребреници догодио геноцид, коме су сви 
криви само да су српског рода и српског и православног порекла, сад је одједном њима 
Косово и Метохија отприлике некаква црвена линија и они преко тих црвених линија не 
могу да прођу. Нема благе везе са животом. И читава та фама и прича о патриотској 
опозицији, нити су опозиција, нити су патриотска. Опозиција нису из следећег разлога: и 
Заветници и ПОКС и Двери и ДСС нису опозиција зато што сте им коплетну логистику да 
би се појавили на изборима 2020. и 2022. године дали управо ви из Српске напредне 
странке. Дали им потписе да се кандидују на изборима, многима дали људе који ће им 
чувати кутије пошто своје чланство нису имали, а Милици Заветници дали чак и кандидате 
за одборнике на локалним изборима широм Србије. Да ли је то истина? То је опште познато. 
Да ли су они патриоте...“ 

 
Председница Скупштине је прекинула одборника Ђурађа Јакшића у изалгању и 

указала му на преостало време излагања.  
 
 Ђурађ Јакшић: „Па говорити о странци чији је лидер дугогодишњи био Вук 
Драшковић који све то и НАТО и шиптарима Косово и геноцид у Сребреници и све оно 
што је најгоре све на српски народ су све само нису националисти и нису патриоте. Онда 
се ови из ДСС-а бусају како су они велике патриоте, то су они исти, који су криминалца 
Зорана Ђинђића довели 5. октобра на власт и они исти који су пустили и Аљбина Куртија 
и злогласну браћу Мазреку и још 1.800 шиптарских терориста из српских затвора 2001. и 
2002. године. То је политичка партија чији је лидер, подсетићу вас господо, испоручио 
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највише српских генерала Хашком трибуналу и Лазаревића Владимира који се данас бори 
за живот на ВМА, али и славног српског генерала Здравка Толимира кога су полумртвог 
стрпали у врећу на Бежанијској коси, а онда га пребацили у Републику Српску, преко 
Дрине, да би исценирали како се хапшење десило преко Дрине, само да није на простору 
Републике Србије. То националисти? То патриоте? Све су само то нису. Двери Бошко 
Обрадовић који се бусао у патриотске груди кога је амерички амбасадор Скот заједно са 
ДСС-ом 2016. године на силу без гласова увео у Народну скупштину Републике Србије зато 
што је америчка администрација тако хтела да они без гласова имају народне посланике и 
Бошко Обрадовић и ДСС, говорим о 2016. години. И од тада је Бошко Обрадовић 
прикопчан за западну силу која се зове Сједињене Америчке Државе и ту дилеме никакве 
нема. Па тај човек је до пре две године био кидисао са Драганом Ђиласом, Маринком Тепић 
и осталима на и Радио телевизију Србије као својевремено Чанак на РТВ, и одједном 
променио плочу више не ваља Русија него је добар Запад итд. итд. и то су патриоте. Хајте 
да говоримо само језиком чињеница. Изнећу и наш став по питању, имајући у виду да је 
све то део ове расправе, по питању Косова и Метохија зна се црвена линија.  Црвена линија 
је устав Републике Србије који дефинише свету српску земљу Косово и Метохију као 
неотуђиви, недељиви део Републике Србије. Српска радикална странка сматра да нико 
никада ни под којим условима, ни под каквим притиском и претњом, изолацијом тоталном, 
не сме да му падне напамет да потпише да педаљ јужне српске покрајине преда шиптарским 
терористима и сепаратистима, нити икоме икада сме пасти на памет да окрене леђа братској 
Русији и да уведе санкције Руској федерацији зато што једино Руска федерација нам је 
гарант очувања и Косова и Метохије, одбране Републике Српске и Боже здравља данас, 
сутра, прекосутра, за 100 година повратка на простор окупиране Републике Српске 
Крајине. Без великог брата и савезника нашег вековног, каква је Руска федерација не 
можемо рачунати на одбрану српских  националних интереса и докле год је тако  немамо 
ништа против, подржавамо. Што се тиче немачко-француског споразума, још реченица 
једна, и тиме завршавам. Што се тиче овог немачко-француског споразума, ултиматума 
заправо, ми смо свесни ситуације да је Република Србија притиснута са свих могућих 
страна, у овом моменту је потребно да имамо национално јединство првог реда, да 
покушамо да се одбранимо од тих притисака споља, ако је тачно да у оном члану 4. тај 
споразум подразумева и да тамо пише да подразумева да тзв. нарко држава Косово треба 
да буде део и треба да има столицу у Уједињеним нацијама и у другим међународним 
телима, потписивање једног таквог споразума би била капитулација и издаја првог реда. Ту 
нема никакве дилеме. Ми се надамо само да је државно руководство апсолутно свесно 
тежине момента и да никоме неће пасти на памет да погази устав Републике Србије и да 
потпише било шта што је противно српским националним интересима. Гласаћемо против 
избора Данијеле Костић на место члана Градског већа. Надамо се само да ће обратити мало 
више пажње и да ће стриктну контролу увести везано за исплату милиона из буџета Градске 
управе за социјалну политику невладином сектору, пошто ту озбиљне контроле у 
претходном периоду није било.“ 
 

Бојан Вулин: „ Покрет социјалиста је одан и храбар и сарадник и коалициони 
партнер Српске напредне странке. У том смислу ни сада нећемо скривати нашу подршку 
одлуци господина Градоначелника Милана Ђурића и промени које ће сада да уследе. 
Потпуно се слажемо са образложењем да они који не деле визију Србије и визију нашег 
Града да не треба ни да буду ту. У том смислу као што смо и рекли у нашем саопштењу ми 
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такође сматрамо да у Скупштини Града односно у власти Града Новог Сада не треба да 
буде ни антидржавни ЛСВ. И надамо се новим и добрим вестима од вас господине 
Градоначелниче ускоро и по том питању. Подржавамо и председника и градоначелника у 
још једној ствари, а то је у враћању реалне политике, реалне политике у смислу да они који 
су опозиција треба да буду позиција, немојте да се скривате, будите слободни у томе. Није 
у реду да будете скривена опозиција унутар власти, то је парадокс. А један парадокс чини 
друге парадоксе и на крају дође до овога до чега смо дошли. Покрет социјалиста је имао 
нападе на себе од стране колега које данас напушају градску власт тада је био исмеван наш 
председник партије говорећи како он није достојан да буде на функцијама на којима је био, 
нормално је ми смо одговорили, као што Покрет социјалиста увек одговара и ми смо рекли 
да ми њих видимо у монархизму само у оном делу када је краљ бежао са златом у Лондон, 
али то је политика, то је нормална ствар и зато вас заиста молим и да вам честитам повратак 
на место где треба да будете. Они који остају да раде ваш посао и они који ће остати да 
раде посао уместо ЛСВ-а ће нажалост са собом понети све последице вашег рада или не 
рада, као што је рекао велики Слободан Милошевић политичко памћење народа је веома 
кратко и то је тако, следеће године ви ћете бити опозиција нећете се уопште сећати да сте 
некада чинили власт, а сви проблеми, све манифетлуке и све оно лоше што је остало иза 
вас понеће они који ће остати ту раде, надамо се боље и снажније и преданије него до сада. 
На крају само да кажем једну истину, а то јесте ко год је онај који чини власт а нападао је 
Покрет социјалиста и Александра Вулина тај је увек био и показало се увек против и СНС-
а и Александра Вучића.“ 
 
 Слободан Тасић се јавио за реплику: „ Јављам се по реплици на излагање господина 
Ђурађа Јакшића, односно, ових опет морам да кажем стручњака из Српске радикалне 
странке, који по ко зна који пут обмањују јавност и опет причају нереалне ствари. Што се 
тиче тужилаштва и што се тиче Мишелука већ сте више досадили причате о томе не знам 
ни ја колико година следећи пут морам донети решење тужилаштва да се никакав поступак 
не води против Владимира Јелића и да је то ад акта свих. Значи, причате о неким крађама, 
о лоповлуцима, о праху и пепелу, па ви сте господо радикали оставили прах и пепео ове 
наше Србије где год сте се такли, шта год сте дохватили тамо више Срба нема, територије 
смо изгубили. Што се тиче ових неких ситуација везаних за јавна предузећа, па то и ако је 
било негде да је било слабије пословање, било је из објективних разлога, можда нису биле 
довољне субвенције, можда је било неких других проблема. То ће се лакше санирати и лако, 
али ово што сте ви урадили, упропастили, неће никако. Ви говорите о некој лажној 
опозицији, па ви сте лажна опозиција, ваш лидер је сваки дан на медијима, на телевизији 
са националном френквенцијом, гостује, подржава француско-немачки споразум то је 
класична предаја Косова и Метохије у руке Албанцима. Молим вас када будете имали 
дођите овде немојте таквим гестикулацијама да понижавате ко говори овде, то радите 
годинама, радите, па ви сте пудлице, ви сте пудлице, ви сте намећете сада овој власти.“ 
 
 Председница Скупштине је прекинула одборника Слободана Тасића у излагању и 
указала му да води рачуна о начину изражавања. 
 
 Слободан Тасић: „ Па како нисте господина опоменули?“ 
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 Председница Скупштине је указала одборнику Слободану Тасићу  да се претходни 
говорник није изражавао непримерено. 
 
 Слободан Тасић: „Па изражавао се, ... се изражава и ја бирам речи. Господо, ми јесмо 
били део владајуће већине овде у Новом Саду и нисмо избачени због тога што смо нешто 
лоше радили, ми смо били, то могу колеге из Српске напредне странке сигурно да потврде, 
били смо сигурно најкоректнији партнер. Нека погледа, свако може да види на колико смо 
седница присуствовали, шта смо гласали, неке тачке су пролазиле захваљујујћи нашим 
гласовима. Немојте то заборавити. Ви који сте у већини вама желим да овај град водите у 
најбољем могућем смеру и правцу, јер је то интерес свих Новосађана. А ви који сте комби 
странке, ви који сте имали некад 30% сад, имали сте 3%, тежите на 0,3%, господине 
Јакшићу на изборима прошле године ми смо у Новом Саду, као коалиција Нада, освојили 
14.500 гласова, а колико сте ви? Колико год да сте освојили имаћете дупло мање, имаћете 
дупло мање. И само тако наставите, грађани знају да препознају ко је права опозиција и ко 
је патриотска опозиција, а која је лажна.“ 
 
 Сања Драшко, председница Одборничке групе „АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ“: „И ви претходни колега који сте овде мало извређали и све нас наравно 
непримереним речником молим вас да се ми овде сви скоцентришемо на тему али оно што 
желим да приметим наглас јесте понеле су нас мало емоције и мало смо овде себи дали за 
право да одемо са теме, важно је да кажемо да Косово и Метохију Српска напредна странка 
Александар Вучић издати неће, да Покрет обнове Краљевине Србије, Српска напредна 
странка надаље бранити неће, ми смо вам се уредно захвалили на досадашњој сарадњи и 
данас ћемо исто тако место у Већу дати нашој колегиници, некоме из реда Српске напредне 
странке и област социјале и бриге о деци и породици убудуће биће наравно као и до сада 
нешто чиме смо, где је Српска напредна странка показала како се воде неки озбиљни 
сегменти нашег друштва. Колегиници желим успешан будући рад у Градском већу и у тиму 
који добија показао је већ довољан број пута да радимо најбоље могуће ствари за наш Град 
и за наше грађане.“ 
 
 Снежана Мушицки: „ Ја се нисам јавила због ове пудлице, не доживљавам себе тако, 
нисам никад, да ли сам паметна или луда не знам, 26 година сам у истој странци и када год 
сам била бирана за било коју функцију, бирана сам из редова те странке, Српске радикалне 
странке и не мислим да ми треба сви овде да имамо исте ставове, да мислимо једнако или 
да било шта радимо на исти начин, али онима који мисле да су чланови Српске радикалне 
странке који седе у овој Скупштини пудлице, а сада можда гледају овај пренос, ја бих само 
рекла без омаловажавања било ког одборника овде и надам се да се нико неће осетити 
прозван, да су те три пудлице цео свој живот у истој странци, цео свој живот биране на 
истој листи, своје животе почели тако што су дипломирали на државним факултетима, своје 
дипломе нису купили, ниједан глас на изборима, ни у једним новинама нисмо изашли да 
смо купили, за разлику од свих других странака у овом дому, ниједног председника 
општинског одбора, нити месног одбора у нашем Граду нисмо довели из друге странке 
нити га купили, ниједног нашег одборника, ни када су жути били власт, а ни сада, није 
купио ниједан други, да кажем конзорцијум гласова, нити нека друга одборничка група и 
ја сматрам да су те пудлице само овим чињеницама које сам до сада изнела заслужили право 
да кажу за све оне лоповлуке у „Топлани“, за све оне лоповлуке у „Водоводу“ и за све оне 
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лоповлуке у „Чистоћи“. Ви знате да сам ја за овом говорницом већ годину дана покушавала 
да дођем до података о трусту мозгова који седи у канцеларији, како су рекли, не штаба 
директора, него не знам ни ја како, сад сам заборавила израз, и стручног, и добила одговор 
да сви они накнадно имају завршене приватне факултете за које ја морам право да вам 
кажем нисам никад ни чула, да су сви накнадно стекли своја образовања, а о њиховим 
платама и о томе по којим све основама добијају нека средства од ове државе, нисам добила 
никакав одговор. Значи, ако ћемо о пудлицама, онда пудлице можда треба тражити где су 
Цигани украли „Топлану“, можда пудлице треба тражити тамо где се освештава вода у 
„Водоводу“, можда пудлице треба тражити тамо где су у ЗИГ-у људи отишли у затвор, ни 
криви ни дужни, а онај ко треба није отишао, можда пудлице треба тражити у овој 
Скупштини када су мене прозивали зашто ја са својим мужем не причам о овој Скупштини, 
е, можда тамо треба тражити пудлице, а не у Српској радикалној странци и можда су овде 
сви више пута чули и видели да српски радикал изађе да говори шта мисли и када је сâм у 
овој сали и колико ћемо ми имати гласова на следећим изборима то господо из ПОКС-а 
није ваша ствар, ви водите своју бригу, а ми ћемо своју.“  
 
 Председница Скупштине је прекинула одборницу Снежану Мушицки у излагању и 
указала јој да обрати пажњу на начин изражавања.   
 

Снежана Мушицки: „То је, извињавам се, то нисам ја рекла.“ 
 

 Председница Скупштине је указала одборници Снежани Мушицки да се врати на 
тему излагања. 

 
 Ђурађ Јакшић: „ Негде ми је жао што се господин Тасић узбудио прилично, па почео 
да лупа ко Максим по дивизији за овом говорницом, морам тако да кажем зато што кад 
неко користи оне отрцане, офуцане флоскуле из вокабулара Ненада Чанка, Соње Бисерко, 
Наташе Кандић и осталих Србомрзаца како где су српски радикали бранили српски народ 
тамо Срба више нема, када почну ту офуцану и отрцану флоскулу и фразу да причају, заиста 
ми припадне мука. Очекивали смо више од вас господине Тасићу да аргументима покушате 
нешто да кажете за овом говорницом, а не да користите оно што користе поменути ваши 
пријатељи на чијим листама сте својевремено били бирани. Ми смо поносни на добровољце 
Српске радикалне странке и на њихову улогу, поносни смо на то што смо учествовали у 
стварању Републике Српске, једине велике српске националне победе у читавом XX веку. 
Препоносни смо на то, поносни смо и одајемо пошту за 200 добровољаца наших који су 
изгубили животе широм Републике Српске Крајине, Републике Српске и свуда где се 
српски народ бранио. За разлику од вас који сте припадали тада политичкој партији, а били 
под скутима америчког амбасадора. Поносни смо на нашу улогу за свих 33 године 
постојања. Саберите се човече мало. Прочитајте бре нешто. Немојте се служити 
флоскулама отрцаним фразама које користе они који мрзе српски народ. Друго, Војислав 
Шешељ каже гостује на Хепију и на Пинку па има ли ко паметнији на српској политичкој 
сцени да се позове у емисију на телевизије са националном френквенцијом. Нема. Нема. 
Кажете Српска радикална странка, пазите човека, изађе после мене, ја кажем наш став 
везано за немачко француски споразум, он изађе и каже  Српска радикална странка 
подржава немачко-француски споразум. Па нико нормалан тај споразум и ултиматум не 
може да подржи, врло јасно сам рекао, ако у тачки 4. он садржи столицу тзв. Косова у 
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Уједињеним нацијама, потписивање једног таквог споразума би била капитулација и издаја 
првог реда. То сам рекао за овом говорницом, ал не можете ви да се сконцентришете дуже 
од 10-15 секунди. Ви онако шта вам кроз главу прође у том моменту то запамтите и 
ухватите се тога. Сконцентришите се мало. Кажу да је Гинко добар да би концентрација 
била на вишем нивоу. Како вас бре није срамота. Ви кажете да смо ми нечије пудлице. Ви 
који сте бре под скутима Американаца од првог дана када сте формирани бре, битанге бре 
једне, чега год сте се дохватили бре ту је прах и пепео, стојим иза тога. Сада ћете видети 
ако ови имају морала и ако имају петље када поваде из фиока кривичне пријаве за 
непочинства сва ваша у Граду Новом Саду у задњих 15 година шта ће се десити. Хиљаду 
година робије бре. Како вас бре није срамота, ви сте имали, коалиција Нада је имала 14.000, 
ма, имали сте можда 14.000 гласова, али нисте имали довољан број потписа, па су вам 
напредњаци скупљали потписи и по Новом Саду и по читавој Србији. И ви то јако добро 
знате. Како вас бре није срамота. Српска радикална странка је трећа предала листу у Граду 
Новом Саду, нисмо чекали да прође корона, па да оно по месним заједницама се  штанцују 
личне карте и копије личних карата, него смо трећи предали у Граду Новом Саду поносни 
на свих колико смо имали 5-6 хиљада гласова, на сваки глас смо поносни, ниједан глас није 
купљен, за разлику од вас који сте гласове куповали, који сте пакете делили, који сте људе 
уцењивали послом да им уговореи неће бити продужени уколико не доведу не знам 30, 50 
и тако даље сигурних гласова. У понедељак Градоначелник објави да вас избацује из 
власти, у уторак ујутру није се могао у кругу „Чистоће“ ухватити сигнал, нити интернет, то 
кажу људи који тамо раде, зашто? Зато што је 50 њих, који апсолутно нису знали где се 
фирма налази, били запослени, наравно да нису радили и да не знају где је фирма, одједном 
нагрнуше сви, каже девојака као на модној писти, њих 50 добили налог да морају да се 
појаве у фирми. У уторак ујутру, па ево вам људи који су запослени тамо и даље радикала 
има који су запослени у Јавном комуналном „Чистоћа“. Зашто? Па зато што су ови преко 
гугл мапа тражили где се налази фирма. Закрчење у мобилном саобраћају, верујте, па ево 
питајте људе који су тамо запослени. О чему ви бре, ви бринете о броју гласова Српске 
радикалне странке, па ми смо поносни на сваки наш глас бре. Порекло наших потписа и 
наших гласова је познато, ми се не бавимо трговином и куповином чиме се ви бавите. Ви 
сте измислили Томислава Бокана, то је ваш пројекат, када сте куповали гласове широм 
Града Новог Сада и плаћали грађане са 2.000,00 динара злоупотребљавајући на најнижи, на 
најгори могући начин тешко материјално стање одређеног дела популације на територији 
Града Новог Сада. Саберите се мало кад излазите за ову говорницу, дајте да полемишемо 
али да то буде језиком чињеница. Да то буде језиком чињеница. Још желим само ово да 
кажем и мислим да ће бити довољно за данас везано на ову тему, а пропустио сам у оном 
првом кругу из разлога што је истекло време, једна ствар нама српским радикалима 
апсолутно није јасна. Дакле, чиме је то Ненад Чанак и Чанкова Лига социјалдемократа 
Војводине задужила Српску напредну странку да их трпите и даље у власти. То нам заиста 
није познато. Градоначелник је изашао пре неки дан, мени је јасан тај став да они који не 
деле политику, везано на националној линији, са Српском напредном странком немају шта 
да траже ни на локалном нивоу. Па шта је то што ви, које су то заједничке вредности које 
ви делите са Ненадом Чанком. То је наше питање. Дакле, шта је то, ја сам убеђен да ни она 
најбруталнија могућа лаж да се у Сребреници догодио геноцид, да се не залажете за даље 
комадање Републике Србије, да нисте за улазак Србије у НАТО пакт и да нисте за предају 
Косова и Метохије шиптарским терористима и сепаратистима. Зашто их више бре трпите. 
Одборници Лиге социјалдемократа Војводине нити хоће да гласају за кадровска решења, 
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нити за буџет, нити су гласали Градоначелниче за ваш избор пре три – четири месеца. Чему 
се трпи више Ненад Чанак и Лига социјалдемократа Војводине у власти у Граду Новом 
Саду? Али без обзира што се идеолошки, обратите пажњу Тасићу, без обзира што се 
идеолошки Лига социјалдемократа Војводине налази на потпуно контра страни од Српске 
радикалне странке, честитије су водили сваку фирму него што сте то радили ви. Честитије. 
И „Водовод“ и „Тржницу“ својевремено, честитије, пазите они су апсолутно на контра полу 
у односу на нас, а ми говоримо само истину, честитије и боље су водили фирме боље него 
ви, ви сте се бавили искључиво лоповлуком.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
У складу са чланом 45. Закона о локалној самоуправи чланове Градског већа 

тајним гласањем бира Скупштина већином од укупног броја одборника. 
 
У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града Новог Сада, прописано је 

да тајним гласањем руководи председник Скупштине коме помаже секретар и најмање два 
одборника изабрана на седници, на предлог председника Скупштине. 

 
Председница Скупштине је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу 

одборнице Лена Нешовић и Соња Радаковић. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да председници 

Скупштине Града у поступку тајног гласања помажу одборнице Лена Нешовић и Соња 
Радаковић. 

  
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало 

„за“, и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова усвојила овај предлог. 

 
Председница Скупштине је позвала Лену Нешовић и Соњу Радаковић да приступе 

председавајућем столу, ради помагања у спровођењу тајног гласања за избор члана 
Градског већа Града Новог Сада. 

 
На основу поднетог предлога за избор члана Градског већа израђује се гласачки 

листић који се оверава печатом Скупштине. 
 
У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града о предложеном кандидату 

за члана Градског већа Скупштина одлучује тајним гласањем заокруживањем на гласачком 
листићу речи „ЗА“ или „ПРОТИВ“ предлога. 

 
Председница Скупштине је замолила службу Скупштине Града да припреми 

гласачки листић. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања и позвала одборнице и 
одборнике да по азбучном реду почетног слова презимена приме гласачки листић, ради 
гласања. 

 
Председница Скупштине је прозвала по азбучном реду почетног слова презимена 

одборнице и одборнике у Скупштини Града: Милана Арњаш Радић, Живорад Арсић, 
Миленко Бачина, Веселин Бојат, Душан Бркић, Мирјана Василић, Цвија Васић, Весна 
Ватић, Младен Верначки, Слободан Веселиновић, Ивана Вујасин, Бојан Вулин, Јелена 
Граовац, Владимир Грбић, Бориславка Драгишић, Сања Драшко, Душанка Ђокић, Мирјана 
Ђукић, Милан Ђурић, Адријана Загорац, Дамир Злојутро, Ђурађ Јакшић, Немања Јанковић, 
Мирјана Јовановић, Јасна Казимировић Гајић, Кристина Караић, Јелена Кешељ, Ђула Киш, 
Недјељко Клисурић, Слободан Кокановић, Роберт Колар, Драгана Крагуљац, Мина Кресоја 
Огњановац, Мелинда Ладишић, Љубомир Ласица, Мирка Лукић Шаркановић, Данијела 
Малетић, Јелена Маринковић Радомировић, Марица Матијевић, Милорад Мирчић, 
Снежана Мушицки, Лена Нешовић, Саша Новаковић, Драган Пајић, Милан Палангетић, 
Игор Пејчић, Бранкица Перић, Душан Поповић, Зоран Поповић, Игор Поповић, Никола 
Поповић, Божидар Протић, Кристина Пуповац, Соња Радаковић, Бојан Радојевић, Милорад 
Рељић, Јелена Ровчанин, Срђана Самарџија, Маја Седларевић, Зоран Симоновић, Милош 
Скенџић, Љубомир Станишић, Иван Стрибер, Зоран Суботић, Слободан Тасић, Предраг 
Тешановић, Сандра Трифуновић Стојановић, Синиша Тркуља, Петар Ћировић, Сања 
Узелац, Славенко Унковић, Никола Урошевић, Слободан Цветковић, Игор Црнобарац, 
Јелена Црногорац, Симо Чабаркапа, Дубравка Џоџо. 

 
Председница Скупштине је констатовала да је свим присутним одборницама и 

одборницима омогућено да гласају и закључила је поступак гласања. 
 
У складу са чланом 110. Пословника Скупштине Града, прешло се на утврђивање 

резултата гласања. 
 
Председница Скупштине је утврдила да је припремљено 78 гласачких листића, да 

је 69 одборница и одборника примило гласачки листић и да је неупотребљених гласачких 
листића девет. 

 
Председница Скупштине је замолила да се отвори гласачка кутија и пребројавањем 

утврдио број гласачких листића у кутији. 
 
Председница Скупштине је утврдила да је у гласачкој кутији  било 69 гласачких 

листића, да од тога није било неважећих листића, односно да је 69 важећих гласачких 
листића. 

 
Председница Скупштине је указала да се са важећег гласачког листића чита 

одговор „ЗА“ или „ПРОТИВ“, на основу чега секретар Скупштине бележи резултат 
гласања. 
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Председница Скупштине је на основу члана 112. Пословника Скупштине Града 
Новог Сада констатовала да је 78 припремљених гласачких листића, да је девет 
неупотребљених гласачких листића, да је 69 одборника примило гласачки листић, да није 
било неважећих гласачких листића и да је 69 важећих гласачких листића. 

 
Председница Скупштине је објавила да је „за“ Предлог кандидата за члана 

Градског већа гласало 60 одборника, да је „против“ предлога гласало девет одборника, те 
је констатовала да је са 60 гласова „за“, односно већином гласова од укупног броја 
одборника Скупштина Града изабрала Данијелу Костић за члана Градског већа и донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ЧЛАНА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је честитала  Данијели Костић на избору за члана 

Градског већа Града Новог Сада и пожелела јој успешан рад. 
 
    Руковођење седницом Скупштине Града преузела је Кристина Караић, заменица 
председнице Скупштине. 
 
Ад. број: 35-526/2022-I             35-416/2022-I 
                35-540/2021-I             35-658/2021-I 
                35-335/2022-I             35-789/2022-I 
                35-356/2018-I             35-814/2022-I 
                35-333/2022-I             35-747/2022-I 
                35-815/2022-I             35-898/2022-I 
3. – 14. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА 
ПОСЛОВАЊЕ НА УГЛУ ТЕМЕРИНСКОГ ПУТА И ДРЖАВНОГ ПУТА А1 
(Е-75) У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА 
МЕШОВИТУ НАМЕНУ У СЕВЕРНОМ ДЕЛУ ГРАДА, СЕВЕРНО ОД 
КАНАЛА ДТД У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КОМПЛЕКСА ПРОСТОРА 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА ЗДРАВКА ЧЕЛАРА,  БРАНКА РАДИЧЕВИЋА, НАДЕ 
ДИМИЋ, НОВОПЛАНИРАНЕ, ГОЛУБА БАБИЋА, ВЛАДАНА 
СТЕФАНОВИЋА И УЛИЦЕ ФУТОШКИ ВАШАР У ФУТОГУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КИП У СРЕМСКОЈ 
КАМЕНИЦИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 
СТАМБЕНЕ ЗОНЕ VIII У ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ИЗМЕЂУ РАДНЕ ЗОНЕ И САДОВА У ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ЦЕНТРА У ПЕТРОВАРАДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА РУМЕНКА 
(ЛОКАЛИТЕТ У ЗАПАДНОМ И СЕВЕРОЗАПАДНОМ ДЕЛУ 
ГРАЂЕВИНСКОГ ПОДРУЧЈА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА САЛАЈКЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ 
БРАНКА РАДИЧЕВИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ КАРАГАЧЕ У ПЕТРОВАРАДИНУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 
ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4742/3, КО ПЕТРОВАРАДИН) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА АВИЈАТИЧАРСКОГ НАСЕЉА И ДЕТЕЛИНАРЕ У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ОБЛАЧИЋА  РАДА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА И УЛИЦА 
ЦАРА ДУШАНА, АТАНАСИЈА ГЕРЕСКОГ И ЂОРЂА СЕРВИЦКОГ У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 4142 И 4143, КО НОВИ 
САД II) 

 
Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Заменица предсенице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана генералне 
регулације простора за пословање на углу Темеринског пута и Државног пута А1 (Е-75) у 
Новом Саду са предложеним Закључком. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 55 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  
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ПЛАН 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ НА УГЛУ 

ТЕМЕРИНСКОГ ПУТА И ДРЖАВНОГ ПУТА А1 (Е-75) У НОВОМ САДУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације простора за пословање на 
углу Темеринског пута и Државног пута А1 (Е-75) у Новом Саду пре излагања на јавни 
увид са 185. седнице од 23.06.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт 
плана генералне регулације простора за пословање на углу Темеринског пута и Државног 
пута А1 (Е-75) у Новом Саду са 15. седнице Комисије за планове од 03.11.2022. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана генералне 
регулације простора за мешовиту намену у северном делу града, северно од канала ДТД у 
Новом Саду са предложеним Закључком. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела 

 
ПЛАН 

 ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ У 
СЕВЕРНОМ ДЕЛУ ГРАДА, СЕВЕРНО ОД КАНАЛА ДТД У НОВОМ САДУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације простора за мешовиту 
намену у северном делу града, северно од канала ДТД у Новом Саду пре излагања на јавни 
увид са 179. седнице одржане 05.05.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у 
Нацрт плана генералне регулације простора за мешовиту намену у северном делу града, 
северно од канала ДТД у Новом Саду са 15. седнице Комисије за планове од 03.11.2022. 
године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације комплекса простора између улица Здравка Челара,  Бранка Радичевића, Наде 
Димић, новопланиране, Голуба Бабића, Владана Стефановића и Улице Футошки вашар у 
Футогу са предложеним Закључком. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела 

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КОМПЛЕКСА ПРОСТОРА ИЗМЕЂУ УЛИЦА 
ЗДРАВКА ЧЕЛАРА,  БРАНКА РАДИЧЕВИЋА, НАДЕ ДИМИЋ, 

НОВОПЛАНИРАНЕ, ГОЛУБА БАБИЋА, ВЛАДАНА СТЕФАНОВИЋА И УЛИЦЕ 
ФУТОШКИ ВАШАР У ФУТОГУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације комплекса простора између 
улица Здравка Челара, Бранка Радичевића, Наде Димић, новопланиране, Голуба Бабића, 
Владана Стефановића и Улице Футошки вашар у Футогу пре излагања на јавни увид са 178. 
седнице одржане 28.04.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана 
детаљне регулације комплекса простора између улица Здравка Челара, Бранка Радичевића, 
Наде Димић, новопланиране, Голуба Бабића, Владана Стефановића и Улице Футошки 
вашар у Футогу са 12. (јавне) седнице, од 13.10.2022. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације Кип у Сремској Каменици са предложеним Закључком. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела  

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КИП У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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и 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације Кип у Сремској Каменици 
пре излагања на јавни увид са 204. седнице одржане 21.06.2018. године, Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације Кип у Сремској Каменици са 
53. (јавној) седнице од 04.07.2019. године, Извештај о извршеној стручној контроли Нацрта 
плана детаљне регулације Кип у Сремској Каменици пре излагања на поновни јавни увид 
са 69. седнице од 31.10.2019. године, Извештај о обављеном поновном јавном увиду у 
Нацрт плана детаљне регулације Кип у Сремској Каменици са 161. (јавне) седнице од 
21.12.2021. године, Извештај о извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне 
регулације Кип У Сремској Каменици пре излагања на поновни јавни увид  са 175. седнице 
одржане 07.04.2022. године и Извештај о обављеном поновном јавном увиду у  Нацрт плана 
детаљне регулације Кип у Сремској Каменици са 10. (јавне) седнице Комисије за планове 
од 29.09.2022. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 

Плана детаљне регулације дела стамбене зоне VIII у Петроварадину. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 54 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА СТАМБЕНЕ ЗОНЕ VIII У 
ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 
плана детаљне регулације простора између радне зоне и Садова у Петроварадину. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 54 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ИЗМЕЂУ РАДНЕ 
ЗОНЕ И САДОВА У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 

плана детаљне регулације центра у Петроварадину. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 54 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЦЕНТРА У ПЕТРОВАРАДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 
измена и допуна Плана генералне регулације насељеног места Руменка (локалитет у 
западном и северозападном делу грађевинског подручја). 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника  донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНОГ МЕСТА РУМЕНКА (ЛОКАЛИТЕТ У ЗАПАДНОМ И 

СЕВЕРОЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАЂЕВИНСКОГ ПОДРУЧЈА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 

измена и допуна Плана детаљне регулације дела Салајке у Новом Саду (локалитет у Улици 
Бранка Радичевића). 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 54 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 
САЛАЈКЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ БРАНКА РАДИЧЕВИЋА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 
измена и допуна Плана детаљне регулације Карагаче у Петроварадину (локалитет на 
парцели број 4742/3, КО Петроварадин). 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 54 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КАРАГАЧЕ 
У ПЕТРОВАРАДИНУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4742/3, КО 

ПЕТРОВАРАДИН) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 
измена и допуна Плана детаљне регулације дела Авијатичарског насеља и Детелинаре у 
Новом Саду (локалитет у Улици Облачића  Рада). 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 54 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела  
 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 

АВИЈАТИЧАРСКОГ НАСЕЉА И ДЕТЕЛИНАРЕ У НОВОМ САДУ  
(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ОБЛАЧИЋА РАДА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 

измена и допуна Плана детаљне регулације блокова између Булевара цара Лазара и улица 
Цара Душана, Атанасија Гереског и Ђорђа Сервицког у Новом Саду (локалитет на 
парцелама бр. 4142 и 4143, КО Нови Сад II). 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
су 53 одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника  донела  
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ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА 
ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА И УЛИЦА ЦАРА ДУШАНА, АТАНАСИЈА 

ГЕРЕСКОГ И ЂОРЂА СЕРВИЦКОГ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 
ПАРЦЕЛАМА БР. 4142 И 4143, КО НОВИ САД II) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 6-20/2023-I 
15. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ ПРОГРАМСКИХ И ПРОЈЕКТНИХ 
АКТИВНОСТИ КАО НАСЛЕЂА ПРОЈЕКТА „НОВИ САД – ЕВРОПСКА 
ПРЕСТОНИЦА КУЛТУРЕ“ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 

Далибор Рожић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
,,Сумирајући резултате Пројекта Европске престонице културе можемо са поносом 
констатовати да су ефекти свих предузетих мера из позиција Градске управе за културу 
Града Новог Сада заиста трајни. Иза нас је година када је Нови Сад спровео највећи 
европски пројекат у области културе и заиста много конкретних примера од оснивања 
нових установа, повећања капацитета установа целе културне сцене, отварање нових 
простора, све оно што значи подршка културној сцени Града, Градска управа за културу уз 
подршку Градског већа па и вас одборника који сте многе одлуке донели како би актери на 
културној сцени Града Новог Сада могли што квалитетније да раде свој посао свакако јесмо 
направили корак унапред и створили неку нову полазну основу за додатни развој ресора 
културе. И због тога је данас пред вама Одлука о наслеђу Новог Сада као Града који је 
спровео пројекат Европске престонице културе. Ми смо ту циљано издвојили три легата, 
три кључне ставке које ћемо наравно кроз одрживост и кроз концепт одрживости тих 
програма и простора на основу, надам се данас усвојене одлуке у наредном периоду и 
реализовати и одржавати. Због тога, као што можете да видите из текста Одлуке о легатима 
Новог Сада као Европске престонице културе ми ту издвајамо мрежу културних станица, 
креативни дистрикт и програмске платформе, које смо реализовали у склопу Пројекта Нови 
Сад Европска престоница културе. Укратко, мрежа културних станица је и више него 
активан чинилац на данашњој, односно данас на културној сцени Града Новог Сада 
тренутно постоји и успешно ради 9 културних станица. Последњу смо отворили у децембру 
месецу у Ковиљу, а у наредна два до три месеца отворићемо још две културне станице, 



31 
 

Културну станицу Степановићево и Културну станицу Телеп у склопу Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“. У сваком случају настављамо да развијамо платформу 
за повезивање цивилног и јавног у култури где Град обезбеђује простор, неопходну 
технику, а грађани уметници организације у области културе сви они који имају квалитетне 
културне садржаје ако желе у локалној зајендици да реализују свој програм имају отворена 
врата и подршку Града да то учине у културној станици која гравитира у том појасу. 
Свакако ми на овај начин на најбољи могући начин спроводимо децентрализацију 
културних садржаја, где културу доводимо у све делове Града и имамо многе похвале за 
овај процес и свакако оно што је чињеница, јесте да сви ти нови простори, простори за 
културу раде на најбољи могући начин, да су место окупљања и грађана и уметника и 
организација које у сарадњи са установама културе и целом културном сценом свакако 
доприносе развоју Града у целини. Када говоримо о Креативном дистрикту то јесте највећи 
инфраструктурни пројекат Европске престонице културе. Сви смо сведоци још од 2017. 
године када смо потпуно партиципативно и транспаретно ушли у овај процес 
комуницирајући га на форуму за културу, касније и ушли у посао претварања тзв. кинеске 
четврти у креативни дистрикт и из године у годину смо могли пратити како су адаптирани 
и сређивани простори некадашње фабрике Петар Драпшин и у овом тренутку имамо нове 
просторе које свакако функционишу кроз активност и установа и невладиних организација 
и уметника, а везано за Креативни дистрикт то можемо и сведоци смо из године у годину 
уз реализацију калиодоскопа културе како то и изгледа. Оно што је чињеница везано и у 
вези са Креативним дистриктом јесте да су установе културе већ ушле у одређене просторе 
у Креативном дистрикту, а доношњем ове одлуке стичу се предуслови да надлежна Градска 
управа за имовину кроз своје процедуре доделе простора распише конкурсе за добијање 
тих простора за уметнике, невладине организације, односно организације у области 
културе, startup пројекте и у том смислу за наравно креативне индустрије и овом одлуком 
је дефинисано да управо актери из области културе ће имати своје место у Креативном 
дистрикту коју ћемо наставити наравно да развијамо и у наредном периоду. И када 
говоримо о трећем сегменту који садржи ова одлука, а то су програмски лукови, осам 
програмских лукова кроз које смо прошли кроз годину титуле, ми предвиђамо, односно ова 
одлука предвиђа начин функционисања, односно одрживости тих програма. Многе 
установе културе, готово све, имали су програме у самој години титуле и биле су везане за 
одређене програмске лукове. Наравно, те установе у својим програмима рада већ имају 
инкорпориране те сегменте и ту гледамо одрживост програмских лукова, са друге стране 
Одлуком Градског већа у одређеној години за реализацију одређеног програмског лука 
може да се овласти и задужи Фондација „Нови Сад – Европска престоница културе“ да 
реализује одређени програмски лук. Све ово што смо рекли и што сам изрекао пре свега за 
Креативни дистрикт у програмском смислу када је у питању програм рада тих актера који 
ће боравити, радити у Креативном дистрикту ту врсту предлога у комуникацији са 
актерима припрема Фондација, доставља Градској управи за културу, а Градска управа за 
културу тако сачињен захтев, односно закључак шаље на усвајање Градског већа, тако да 
ћемо сваке године знати шта нам се то дешава у Креативном дистрикту за наредну годину. 
Фондација „Нови Сад – Европска престоница културе“ наставља свој живот као фондација 
културног центра и све оно што будемо одлуком Града радили по том питању или где 
будемо ангажовали Фондацију „Нови Сад – Европска престоница културе“ то ћемо радити 
кроз програм рада Културног центра. То значи да за те нове пројекте које буде радила 
Фондација да ће бити саставни део Културног центра, а Културни центар ће координисати 
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и пратити реализацију тих активности када буду реализовани одређени програми кроз 
извештај фондације који ће достављати Културном центру, тај извештај ће бити саставни 
део Извештаја Културног центра. Надам се да сам био јасан и да сам појаснио ову Одлуку 
о легатима Новог Сада као Европске престонице културе и ја вас молим као одборнике 
Скупштине Града да је усвојите и да настављамо даље да развијамо област културе у нашем 
Граду.“ 

 
Заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић. 

 
   Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: ,,Једно је сасвим сигурно, дакле, заиста је Град Нови 
Сад имао поприличне бенефите од те титуле престонице културе 2021, односно на крају је 
испало 2022. због короне, више ствари су унапређене по питању културне понуде у Граду, 
некако оно што је трајно и што остаје, о томе је говорио господин Рожић, су ове културне 
станице као вид децентрализације практично културне политике из самог најужег градског 
језгра на ободе Града. Добра је вест да ћемо добити ту културну станицу у Степановићеву  
и на Телепу колико сам разумео, један од бенефита је свакако и изградња оне музичке и 
балетске школе, као једног заиста капиталног пројекта где је на трајан начин решено 
питање смештаја и за музичку и балетску школу, затим не мање важно је и уређење 
подграђа Петроварадинске тврђаве, сређивање и фасада и кровова и утезање тог старог 
простора тих објеката који потичу још негде од са краја XVIII и прве половине XIX века и 
тако даље и тако даље и генерално читава та кампања која се тиче заштите градитељског 
наслеђа широм града, дакле није само подграђе Петроварадинске тврђаве, него је и 
поприличан број објеката. Ви сигурно ближе знате који је то број и у старом градском језгру 
и ван старог градског језгра и тако даље и тако даље. Међутим, ништа нећемо урадити 
уколико заиста сви ови нови простори не буду препуни садржаја и у наредном периоду и 
то је један велики изазов који стоји пред вама, који стоји пред установама културе, који 
стоји пред уметницима и који стоји пред овим како ви кажете невладиним сектором који се 
бави културом. Дакле, то мора све да врца од садржаја током читаве године, јер ако смо 
изградити неке културне станице које ће од 12 месеци у години не знам шест, седам месеци 
зврјати празне, у суштини онда ништа нисмо урадили трајно и ништа трајно нисмо добили. 
Колико смо схватили из ове Одлуке Фондација, Ви сте сад то и споменули, Фондација која 
је руководила читавим пројектом наставља да ради у оквиру Културног центра Града. 
Морамо повести рачуна у наредном периоду о неколико ствари и ја Вас молим да то негде 
нотирате, да забележите. Инсистирали смо више пута на томе, међутим некако је пређено 
преко тога, чини нам се олако. Значи, морамо повести рачуна, без обзира што је смештен 
Историјски архив у нову зграду која је репрезентативна, која потпуно задовољава све 
капацитете вероватно у наредних 50 година Историјског архива Града, морамо повести 
рачуна о смештајним капацитетима Градске библиотеке. Морамо повести рачуна о томе да 
Завод за заштиту споменика културе и даље живи и ради у два спојена стана од неких 250 
м2 били сте тамо сигурно небројено пута на Булевару Михајла Пупина и да су то простори 
који су апсолутно недовољни да би ти људи квалитетно радили тај посао, а раде веома 
значајан посао, баве се заштитом градитељског наслеђа на територији Града Новог Сада. 
Предлагали смо више пута да, претпостављам да, односно, знам, видим, читам из буџета да 
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Град Нови Сад итекако има новца да издвоји новац и да уђе у посед Беле лађе, ви као 
историчар знате шта за српски народ на простору Новог Сада значи кафана Бела лађа у 
Његошевој улици да, дакле, уђемо у простор Беле лађе. То је једно историјско место, ту су 
се састајали сви великани Града Новог Сада, сви наши национални великани, великани 
Новог Сада, од Светозара Милетића, преко Михајла Полита Десанчића, Јаше Томића, 
Змаја, итд. итд. Ту су падале и велике националне одлуке које су се после рефлектовале на 
све оно што смо ми или неки наши најближи преци дочекали, сачекали у Новом Саду. 
Драгоцено би било да уђемо у посед Беле лађе, још драгоценије да Завод за заштиту 
споменика културе управо ту нађе своје ново седиште. Ко ће боље чувати историјски 
објекат какав је Бела лађа од Завода за заштиту споменика културе, а у самом је старом 
градском језгру. Дакле, немојте допустити да без обзира што је то реституцијом враћено 
старим власницима, па онда продато неком новом власнику, покушајте, дајте све од себе, 
драгоцено би било да тај простор дође у руке Града и да рецимо, ево  предлог је, да ту буде 
седиште Завода за заштиту споменика културе. Друго, сада када буду завршене гараже, 
дакле прва у Модене и ова овде преко пута нас практично ту на овој зеленој површини 
поред Скупштине и када се за годину, две, три или већ колико ће протећи, заврши подземна 
гаража испод Рибље пијаце стварају се услови да проширимо пешачку зону у Граду Новом 
Саду. Како је да проширимо? Да је проширимо на комплетну Његошеву улицу, да не буде 
само до Трифковићевог трга, да је проширимо на Трифковићев трг, да је проширимо на 
читаву улицу и Николе Пашића и Грчкошколске и Светозара Милетића, Николе Пашића 
до зграде Матице српске, то је оно што је реално. Дакле, да проширимо пешачку зону, 
имајући у виду ситауацију да ћемо имати подземне гараже, где ће људи моћи да паркирају 
возила, а на тај начин се стварају услови да средимо у потпуности тај Трифковићев трг који 
је један фантастичан простор који подсећа на оне тргове по италијанским градовима, мали, 
ушушкан, скривен, али пун грађевине које одишу историјом, традицијом, културом и тако 
даље и тако даље. Размислите о томе, а Бела лађа, Ви знате да излази практично на 
Трифковићев трг. Дакле, хајте да размишљамо у том правцу, ми смо предлагали 
својевремено да се музејска понуда у Граду, у оквиру рецимо Музеја Града Новог Сада, 
прошири на тај начин што би онај некадашњи први краљевски фотографски атеље, у улици 
Змај Јовиној чини ми се да је број 5, дакле иза Сојине, када се уђе, значи када се гледа из 
Змај Јовине улице Сојина која је враћена Ви знате која је то зграда, која је враћена  Српској 
православној цркви, тамо где је некад био Кец, где је сада  Гусан, ајде тако да вам 
приближим, иза је објекат где је био први краљевски фотографски атеље и има логике, 
имајући у виду да је Боривој Милосављевић доајен фотографије из Новог Сада и да су 
његове колекције пребогате. Има логике да рецимо се размишља у том правцу, да се отвори 
музеј фотографије у Новом Саду. Рецимо, у том или у неком другом објекту. Предлагали 
смо да се формира и музеј спорта Нови Сад је град који је дао и олимпијце и спортисте 
врхунске који постижу и данас и постизали су некад резултате врхунске, ми смо предлагали 
да то буде рецимо објекат Стрељане, дакле или Еђшега како кажу јел, који је сада сређен, 
који је сређен пре десетак година и који је кориштен сада у оквиру читавог овог програма 
престонице културе имајући у виду да је ту прве кошаркашке кораке направила велика 
Марија Вегер на тим отвореним теренима, па рецимо да ту буде музеј спорта. Пребогати 
смо и баштинимо заиста традицију по питању спорта и спортиста врхунску уназад 
стотинама година и било би драгоцено рецимо да се размишља и у том правцу. Даље, 
предлагали смо такође да ли музеј хлеба или музеј пецива назовите га како хоћете да се 
формира у подграђу Петроварадинске тврђаве баш тамо где је некад, Ви то господине 



34 
 

Рожићу сигурно знате, који је објекат, баш тамо где је некад била централна пекара за 
читаву Тврђаву. То је онај објекат даме и господо када силазимо са моста кад прелазимо на 
сремску страну Града, са десне стране, са безброј димњака и тако даље и тако даље где и 
дан данас постоје они велики очувани су  Богу хвала, и мешаоне и пећи и тако даље и тако 
даље мислимо да би и то била једна туристичка атракција за Град Нови Сад. Дакле, има 
безброј идеја све ово спомињем из разлога да сада када смо већ на таласу свега тога да 
оплеменимо и културну и туристичку и сваку другу понуду у Новом Саду, да искористимо 
тај талас и да искористимо ту годину 2022. и да све те просторе нове и оне који су 
адаптирани, који су зановљени и тако даље, да буду препуни културних садржаја и да 
заиста и овај у Степановићеву и овај у Ковиљу и у центру Града имају одређену културну 
понуду која би била драгоцена. Сугеришем вам још само и тиме завршавам на Ветерник, о 
томе сам био говорио када је био формиран Културни центар Руменка, наравно да немамо 
ништа против, ми смо гласали да се формира Културни центар Руменка, сећате се тога, али 
смо сугерисали дајте Ветерник који има 25.000 становника најмање 25.000 душа који јесте 
наслоњен на Град, али који је у последњих 15-20 година буквално постао спаваоница, без 
конкретних и спортских и културних и било којих других садржаја. Дајте да формирамо, ја 
мислим да постоји простор тамо тик до месне заједнице, то се и дан данас зове зграда КИЦ-
а, дајте да формирамо Културни центар Ветерник па да и те људе који живе у Ветернику, 
без обзира што су наслоњени на Град Нови Сад, да их заинтересујемо и да им приближимо 
одређени културне и спортске садржаје и тако даље. Нисам хтео да се јављам сада кад је 
био... Гласали смо мало час за овај план везано за Футог да се формира још један спортски 
центар, дворана и отворени спортски садржаји северно од главног пута, дакле поред овог 
спортског комплекса који се завршава са базенима и још један, немамо ништа против, али 
смо мишљења да је нешто такво потребно и у Ветернику, значи поред културних садржаја 
и одређени спортски садржаји.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 

Скупштине је закључила претрес. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
утврђивању програмских и пројектних активности као наслеђа Пројекта „Нови Сад – 
Европска престоница културе“. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О УТВРЂИВАЊУ ПРОГРАМСКИХ И ПРОЈЕКТНИХ АКТИВНОСТИ КАО 
НАСЛЕЂА ПРОЈЕКТА „НОВИ САД – ЕВРОПСКА ПРЕСТОНИЦА КУЛТУРЕ“ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 351-2/2023-30-I 
16. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ ПРИВРЕДЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

 Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 
да изнесе допунско образложење предлога.  

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу су учествовали Ђурађ Јакшић и Адријана Месаровић.  
 

  Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Српске радикалне странке ће гласати против 
измене Програма одржавања путне привреде Шта је то што нас мотивише да данас гласамо 
против'? Ми смо последњи пут када је дошло до оног рекордног буџета за путну привреду, 
чини ми се који је износио готово 2.200.000.000,00 подржали, гласали за и сада ћемо исто 
када буде ребаланс гласати за ако дође опет до 2.200.000.000,00 или уколико се тај рекорд 
премаши. Ми сматрамо да је добра вест за Нови Сад ових додатних 200.000.000,00 дакле, 
ту нема никакве дилеме, немојте ме погрешно разумети, то је укупно 500 иницијално и сада 
још 200-укупно 700 од Покрајине и 1.000.000.000,00 директно из изворних прихода буџета 
Града Новог Сада. И ово је дефинитно што је нешто, што је добра вест за Нови Сад, јако је 
добро када било који додатни динар дође са стране, а да није, да не морамо из сопствене 
касе да га, на неки начин тражимо, односно да га вадимо. Ја ћу прокоментарисати сада, 
дакле ништа није  уперено на градску власт, али прокоментарисаћу само ситуацију, коју 
сада имамо везано за издвајање додатних 200 милиона, укупно 700 у овој години, а тиче се 
размишљања покрајинске власти. Дакле, у моменту када на нивоу Аутономне покрајине 
Војводине постоје проблеми, који су ненормални, који се тичу најдиректније живота људи 
на простору Аутономне покрајине Војводине, неуобичајено је мало заиста  и ако то нама 
годи и прија, да се издваја прошле године чини ми се 800-900 и ове године 700.000.000,00 
да се асфалтирају улице у Новом Саду. Неуобичајено је то из следећег разлога: дакле ја се 
радујем што ће доћи новац у Нови Сад, али толико проблема има са те друге стране, са 
стране Аутономне покрајине Војводине, да заиста не знају где ће пре, не знају где би пре 
могли да инвестирају новац. Пазите, у моменту када на територији Аутономне покрајине 
Војводине преко 800.000 људи на простору, у првом реду северног и средњег Баната пије 
затровану воду пуну арсена, где у преко 100 градова, општине и села ситуацију имамо да 
је ниво арсена у води за пиће која из чесме иде, већи од дозвољеног, неуобичајено је да се 
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издваја новац да се асфалтирају улице у Граду Новом Саду. Заиста јесте. Друго, преко 
половина од укупног броја домаћинстава на простору Аутономне покрајине Војводине у 
целини није и даље прикључена у XXI на канализациону мрежу и даље су људи принуђени 
да празне септичке јаме...“ 
 
 Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Ђурађа Јакшића у 
излагању и замолила га да се држи теме дневног реда. 
 
 Ђурађ Јакшић: „ ...Па јесте тема Нови Сад, али је новац добијен из Аутономне 
покрајине Војводине, коментаришем ту ситуацију...“ 
 

Заменица председнице Скупштине је поново прекинула одборника Ђурађа Јакшића 
у излагању и поново га замолила да се држи теме дневног реда. 

 
 Ђурађ Јакшић: „…Ево држим се путне привреде. Даље, дакле, пазите, у моменту, 
када је Аутономна покрајина Војводина црна еколошка тачка отприлике у Европи, ми 
сутуацију имамо да покрајинска влада издваја новац, милионе, стотине милиона да се 
асфалтирају улице по Граду Новом Саду. То су ситуацију које по нашем мишљењу нису 
уобичајене. Дакле, понављам радујемо се додатном динару за било коју ствар на територији 
Града Новог Сада, али је ситуација заиста више него чудна. Ми очекујемо само да ће за 
разлику од прошле године када је кајмак од тог додатног асфалтирања на територији Града 
Новог Сада покупила једна домаћа тајкунска путарска фирма из Сремске Каменице која се 
зове Пут инвест да ће овај пут од ових 700.000.000,00 додатних и генерално од тих 
1.700.000.000,00 колико иде за путну привреду, да ће гро посла радити Јавно комунално 
предузеће „Пут“. Ја сам убеђен да Јавно комунално „Пут“ наше градско, итекако, капацитет 
има и да асфалтира квалитетно, да има и људе и машине и асфалтну базу и све што му је 
потребно, јер није уобичајено да прошле године, за тај додатни новац из Аутономне 
покрајине Војводине, тајкунска путарска фирма из Сремске Каменице добије гро посла. 
Дајте посао нашој градској фирми, јер сам убеђен да они могу да ураде тај посао ваљано и 
како треба.“ 
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Кратко само да прокоментаришем Програм путне привреде, значи, након, као 
и прошле године и свих претходних година, у складу са опредељењеним средствима, након 
што се сагледају апсолутно сви капацитети Јавног комуналног предузећа „Пут“ тек онда се 
опредељује и расписује јавна набавка за евентуалног подизвођача, не улазећи свакако у то 
ко ће бити подизвођач, то свакако се утврди у поступку јавне набавке, али се увек искористе 
максимални капацитети ЈКП „Пут“-а и ево још једне прилике, да им се  захвалимо на 
посвећеном раду током прошле године, а, свакако и оном који очекујемо током 2023 
године. Свакако ће Град Нови Сад на ребалансу буџета определити додатна средства за 
путну привреду и ове године, нешто већи акценат на асфалтирању приградских насеља.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес.  
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изменама Одлуке о Програму одржавања објеката путне привреде за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ 

ПРИВРЕДЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад.број: 501-2/2023-10-I 
               351-1/2023-69-I 
17. – 18. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

НАБАВКЕ И ПОСТАВЉАЊА КОНТЕЈНЕРА ЗА ПРИМАРНУ 
СЕПАРАЦИЈУ ОТПАДА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. 
ГОДИНУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ  

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности и Савет за заштиту животне средине нису имали 

примедби на предлоге одлука које су разматрали из своје надлежности. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе 

да изнесу допунско образложење предлога.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање  Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности набавке и постављања контејнера за примарну 
сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 2023. годину Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела    

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НАБАВКЕ И ПОСТАВЉАЊА 
КОНТЕЈНЕРА ЗА ПРИМАРНУ СЕПАРАЦИЈУ ОТПАДА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА 

НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ 

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број:  352-3/2023-49-I 
                352-3/2023-48-I 
                34-804/2023-I 
19. – 21. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД  ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
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ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД  ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће.  
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе 

да изнесу допунско образложење предлога.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад  за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД   

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о измени Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад  за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНИ ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД  ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Пут“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број:  361-384/2021-I 
                361-112/2022-I 
22. – 23. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 

ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ 
ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ УСТАНОВЕ СОЦИЈАЛНЕ ЗАШТИТЕ 
ГЕРОНТОЛОШКИ ЦЕНТАР „НОВИ САД“, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ 
ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ШКОЛЕ ЗА ОСНОВНО И СРЕДЊЕ 
ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА ДОМОМ УЧЕНИКА НОВИ САД, 
БЕЗ НАКНАДЕ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе 

да изнесу допунско образложење предлога.  
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Установе социјалне заштите Геронтолошки центар „Нови Сад“, без 
накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ 

УСТАНОВЕ СОЦИЈАЛНЕ ЗАШТИТЕ ГЕРОНТОЛОШКИ ЦЕНТАР 
„НОВИ САД“, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Школе за основно и средње образовање „Милан Петровић“ са домом 
ученика Нови Сад, без накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ШКОЛЕ 

ЗА ОСНОВНО И СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА ДОМОМ 
УЧЕНИКА НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 3-30/2023-I 
 3-7/2023-I 

24. – 25. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТПИСУ ПОТРАЖИВАЊА ПО ОСНОВУ 
НЕИЗМИРЕНИХ УСТУПЉЕНИХ ЈАВНИХ ПРИХОДА ГРАДА НОВОГ 
САДА ПРЕМА ДРУШТВУ ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА И ОБЕЗБЕЂЕЊЕ 
ОБЈЕКАТА И ИМОВИНЕ „FULL PROTECT“ Д.О.О. БЕОГРАД, МБ 20034408, 
ПИБ 103876412 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О КОНВЕРЗИЈИ ПОТРАЖИВАЊА ГРАДА НОВОГ 
САДА У УДЕО ГРАДА НОВОГ САДА У КАПИТАЛУ АКЦИОНАРСКОГ 
ДРУШТВА ИКАРБУС – ФАБРИКА АУТОБУСА И СПЕЦИЈАЛНИХ 
ВОЗИЛА БЕОГРАД (ЗЕМУН) 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће.  
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе 

да изнесу допунско образложење предлога.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о отпису 

потраживања по основу неизмирених уступљених јавних прихода Града Новог Сада према 
Друштву за заштиту од пожара и обезбеђење објеката и имовине „FULL PROTECT“ д.о.о. 
Београд, МБ 20034408, ПИБ 103876412. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ОТПИСУ ПОТРАЖИВАЊА ПО ОСНОВУ НЕИЗМИРЕНИХ УСТУПЉЕНИХ 
ЈАВНИХ ПРИХОДА ГРАДА НОВОГ САДА ПРЕМА ДРУШТВУ ЗА ЗАШТИТУ ОД 
ПОЖАРА И ОБЕЗБЕЂЕЊЕ ОБЈЕКАТА И ИМОВИНЕ „FULL PROTECT“ Д.О.О. 

БЕОГРАД, МБ 20034408, ПИБ 103876412 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
конверзији потраживања Града Новог Сада у удео Града Новог Сада у капиталу 
Акционарског друштва ИКАРБУС – Фабрика аутобуса и специјалних возила Београд 
(Земун). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О КОНВЕРЗИЈИ ПОТРАЖИВАЊА ГРАДА НОВОГ САДА У УДЕО ГРАДА НОВОГ 
САДА У КАПИТАЛУ АКЦИОНАРСКОГ ДРУШТВА ИКАРБУС – ФАБРИКА 

АУТОБУСА И СПЕЦИЈАЛНИХ ВОЗИЛА БЕОГРАД (ЗЕМУН) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број: 020-7/2021-6/1-I 
26. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ АКЦИОНИХ ПЛАНОВА ИЗ СТРАТЕГИЈЕ 
OДРЖИВОГ РАЗВОЈА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2016, 2017, 2018, 2019. И 
2020. ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града није имао примедби.  
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желело да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак 

поводом Извештаја о реализацији акционих планова из Стратегије oдрживог развоја Града 
Новог Сада за 2016, 2017, 2018, 2019. и 2020. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 55 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о реализацији акционих планова 
из Стратегије одрживог развоја Града Новог Сада за 2016, 2017, 2018, 2019. и 2020. годину. 

 
Ад.број: 020-276/2020-I 
27. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ 
ПОДРШКЕ КУПОВИНОМ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ 
САДА („СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“, БРОЈ 59/20) 
 
Извештај са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желело да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак 

поводом Извештаја о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана 
у јавној својини Града Новог Сада („Службени лист Града Новог Сада“, број 59/20). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 54 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Одлуке о Програму 
стамбене подршке куповином стана у јавној својини Града Новог Сада („Службени лист 
Града Новог Сада“, број 59/20). 
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Ад.број:  34-8630/2022-I 
                34-8629/2022-I 
28. – 29. тачка дневног реда 

 
− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ЗА ОБЕЗБЕЂИВАЊЕ УСЛОВА 

ЗА НЕСМЕТАНО ОДВИЈАЊЕ ЈАВНОГ ПРЕВОЗА ПУТНИКА ЈАВНОГ 
ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 
2022. ГОДИНУ – ТЕКУЋЕ СУБВЕНЦИЈЕ, ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР – ЈУН 2022. 
ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР-ЈУН 
2022. ГОДИНЕ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби.  
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе 

да изнесу допунско образложење предлога.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак 

поводом Извештаја о реализацији Програма за обезбеђивање услова за несметано одвијање 
јавног превоза путника Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 
2022. годину – текуће субвенције, за период јануар – јун 2022. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма за 
обезбеђивање услова за несметано одвијање јавног превоза путника Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2022. годину – текуће субвенције, за 
период јануар – јун 2022. године. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак 
поводом Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2022. годину за период јануар-јун 2022. 
године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад 
за 2022. годину, за период јануар – јун 2022. године. 

 
Ад. број: 102/2023-1-I 
30. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ РЕШЕЊА О 
ОБРАЗОВАЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА 
ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА МЕЂУСЕКТОРСКОГ РАДНОГ ТЕЛА ЗА 
ПОДРШКУ ПОДСТИЦАЈНОМ РОДИТЕЉСТВУ И РАЗВОЈУ ДЕЦЕ НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу је учествовала Душанка Ђокић. 
 
Душанка Ђокић: „Ретке су прилике да прозборимо мало на ову тему, ја знам да је 

данас била изузетно динамична седница, али молим вас да мало пажње јел негде је нас из 
просвете најмање, најмање се чујемо и ово нам је негде прилика да мало прозборимо о 
темама, а суштина образовања је нам је з аправо свима и најбитнија. Дакле, наша 
одборничка група ће у сваком случају све теме које су везане за подстицајно родитељство 
и уопште за пројекте везано за то увек подржати, али ја бих само и да допуним нешто. 
Сјајна је ствар што је Град препознао да су те прве године, од прве до шесте године изузетно 
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важне за креирање личности, за карактер и уопште креирање навика детета. Међутим, онда 
ми негде изгубимо тај интерес када дете крене у школу. Ви сте сигурно свесни тога да је 
наратив врло чест у медијима да постоје страшне супротстављене стране између родитеља 
и школе. Није то баш тако у пракси, али хајте да видимо како ми у локалној заједници да 
делујемо да негде смањимо тај антагонизам. Пре свега, ви сте вероватно чули, бар 
родитељи који имају школску децу да постоје тзв. клубови родитеља у Новом Саду чини 
ми се има неких 11 школа за сад које су приступиле овоме. Просто да дамо подршку 
родитељима да уђу у сарадничке, партнерске односе са школама, да се смањи тај јаз, тај 
непријатељски став јел негде свако из своје улоге јако је важно да јачамо компентенције. 
Компетенције за родитељство, да стварамо заједничке платформе за дијалог и тако ћемо 
негде лакше решавати проблеме. Дакле, ја бих само замолила школску управу, 
Секретаријат за образовање да негде направи неки заједнички пројекат са основним, 
средњим школама у Граду Новом Саду да се оснују клубови родитеља и наставника. Они 
се дешавају под покровитељством Министарства просвете то је национална асоцијација 
родитеља и наставника, да се направи неки глобални план рада и наравно у зависности од 
школе, од капацитета школе, мотивације родитеља и наставника да се направе оперативни 
планови и да кренемо да делујемо да радимо јер негде нам је будућност наше деце, брига о 
младима на првом месту, а образовање је заиста нешто што је стуб друштва да ми не 
замерите ви који се бавите другим пословима.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о изменама и 

допуни Решења о образовању и именовању председника, заменика председника и чланова 
Међусекторског радног тела за подршку подстицајном родитељству и развоју деце на 
територији Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ И ИМЕНОВАЊУ 
ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 

МЕЂУСЕКТОРСКОГ РАДНОГ ТЕЛА ЗА ПОДРШКУ ПОДСТИЦАЈНОМ 
РОДИТЕЉСТВУ И РАЗВОЈУ ДЕЦЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 020-166/2022-I  
31. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 
УРБАНИЗАМ НОВИ САД, СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ 
КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД 
 
Предлог одлуке са текстом огласа о Јавном конкурсу утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу Јавног 

конкурса за избор директора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад, 
са текстом огласа о Јавном конкурсу за избор директора Јавног предузећа „Урбанизам“ 
Завод за урбанизам Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД, СА ТЕКСТОМ 
ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 020-20/2023-I 
32. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА ВЛАДИМИРА ЗЕЛЕНОВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
Дана 6. фебруара 2023. године, Владимир Зеленовић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа, 
Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује да 

на основу поднете оставке Владимиру Зеленовићу престаје функција директора Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“, Нови Сад пре истека времена на које је именован и да је 
донето 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-1/2023-83-I 
33. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“  
НОВИ САД 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број:  022-1/2023-7-I 
                 022-1/2023-8-I 
                 022-1/2023-9-I 
                 022-1/2023-10-I 
                 022-1/2023-11-I 
                 022-1/2023-12-I 
                 022-1/2023-13-I 
                 022-1/2023-14-I 
                 022-1/2023-15-I 
                 022-1/2023-16-I 
                 022-1/2023-17-I 
                 022-1/2023-18-I 
                 022-1/2023-19-I 
                 022-1/2023-20-I 
                 022-1/2023-21-I 
                 022-1/2023-22-I 
                 022-1/2023-23-I 
                 022-1/2023-24-I 
                 022-1/2023-25-I 

022-1/2023-26-I 
022-1/2023-27-I 
022-1/2023-28-I 
022-1/2023-29-I 
022-1/2023-30-I 
022-1/2023-31-I 
022-1/2023-32-I 
022-1/2023-33-I 
022-1/2023-34-I 
022-1/2023-35-I 
022-1/2023-36-I 
022-1/2023-37-I 
022-1/2023-38-I 
022-1/2023-39-I 
022-1/2023-40-I 
022-1/2023-41-I 
022-1/2023-42-I 
022-1/2023-43-I 
 

34. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Медицинске школе „7. април“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности директора Стеријиног позорја, 
Нови Сад 

− Предлог решења о именовању директора Стеријиног позорја, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности председника и члана Надзорног 
одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад  
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− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу председника и два члана Управног одбора 
Позоришта младих, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника и два члана Управног одбора 
Позоришта младих, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу председника и члана Надзорног одбора 
Позоришта младих, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника и члана Надзорног одбора 
Позоришта младих, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе 
„Соња Маринковић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе 
„Доситеј Обрадовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Основне школе 
„Доситеј Обрадовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне 
музичке школе „Јосип Славенски“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Основне 
музичке школе „Јосип Славенски“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Школе за 
основно образовање и васпитање одраслих „Свети Сава“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Школе за 
основно образовање и васпитање одраслих „Свети Сава“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Основне школе 
„Иво Андрић“, Будисава 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Алекса Шантић“, Степановићево 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Алекса Шантић“, Степановићево 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Марија Трандафил“, Ветерник 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Марија Трандафил“, Ветерник 

− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора Музичке школе 
„Исидор Бајић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Музичке школе 
„Исидор Бајић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу три члана Школског одбора Балетске школе 
у Новом Саду 

− Предлог решења о именовању три члана Школског одбора Балетске школе 
у Новом Саду 
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− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Ђура Даничић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Ђура Даничић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Јован 
Јовановић Змај“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Гимназије „Јован 
Јовановић Змај“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Михајло Пупин“, Ветерник 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Исидора 
Секулић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању члана Школског одбора 
Основне школе „22. август“, Буковац  

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Центра за 
социјални рад Града Новог Сада  

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Центра за социјални 
рад Града Новог Сада  

 
 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

образложи предлоге Комисије. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Медицинске школе „7. април“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 

МЕДИЦИНСКЕ ШКОЛЕ „7. АПРИЛ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности директора Стеријиног позорја, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Стеријиног позорја, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених 
и пословних простора „Стан“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 
пословних простора „Стан“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА 

„СТАН“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника и члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

председника и два члана Управног одбора Позоришта младих, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ДВА ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА 
ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
председника и два члана Управног одбора Позоришта младих, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ДВА ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА 
ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

председника и члана Надзорног одбора Позоришта младих, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ПОЗОРИШТА 

МЛАДИХ, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника и члана Надзорног одбора Позоришта младих, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА 
ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу три 

члана Школског одбора Основне школе „Соња Маринковић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „СОЊА 
МАРИНКОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу три 

члана Школског одбора Основне школе „Доситеј Обрадовић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 
„ДОСИТЕЈ ОБРАДОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању три 

члана Школског одбора Основне школе „Доситеј Обрадовић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 
„ДОСИТЕЈ ОБРАДОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу три 

члана Школског одбора Основне музичке школе „Јосип Славенски“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ МУЗИЧКЕ 
ШКОЛЕ „ЈОСИП СЛАВЕНСКИ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању три 

члана Школског одбора Основне музичке школе „Јосип Славенски“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ МУЗИЧКЕ 
ШКОЛЕ „ЈОСИП СЛАВЕНСКИ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу три 

члана Школског одбора Школе за основно образовање и васпитање одраслих „Свети Сава“, 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА ОСНОВНО 
ОБРАЗОВАЊЕ И ВАСПИТАЊЕ ОДРАСЛИХ „СВЕТИ САВА“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању три 

члана Школског одбора Школе за основно образовање и васпитање одраслих „Свети Сава“, 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   



59 
 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА ОСНОВНО 
ОБРАЗОВАЊЕ И ВАСПИТАЊЕ ОДРАСЛИХ „СВЕТИ САВА“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу три 

члана Школског одбора Основне школе „Иво Андрић“, Будисава. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ИВО АНДРИЋ“, БУДИСАВА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Основне школе „Алекса Шантић“, Степановићево. 
  
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„АЛЕКСА ШАНТИЋ“, СТЕПАНОВИЋЕВО 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Основне школе „Алекса Шантић“, Степановићево. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„АЛЕКСА ШАНТИЋ“, СТЕПАНОВИЋЕВО 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Основне школе „Марија Трандафил“, Ветерник. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „МАРИЈА 
ТРАНДАФИЛ“, ВЕТЕРНИК 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Основне школе „Марија Трандафил“, Ветерник. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „МАРИЈА 
ТРАНДАФИЛ“, ВЕТЕРНИК 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу два 

члана Школског одбора Музичке школе „Исидор Бајић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 



61 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА МУЗИЧКЕ ШКОЛЕ 
„ИСИДОР БАЈИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању два 

члана Школског одбора Музичке школе „Исидор Бајић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА МУЗИЧКЕ ШКОЛЕ 
„ИСИДОР БАЈИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу три 

члана Школског одбора Балетске школе у Новом Саду. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА БАЛЕТСКЕ ШКОЛЕ У 
НОВОМ САДУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању три 

члана Школског одбора Балетске школе у Новом Саду. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 
одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ТРИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА БАЛЕТСКЕ ШКОЛЕ У 
НОВОМ САДУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Основне школе „Ђура Даничић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ЂУРА ДАНИЧИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Основне школе „Ђура Даничић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ЂУРА ДАНИЧИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ  
„ЈОВАН ЈОВАНОВИЋ ЗМАЈ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ  
„ЈОВАН ЈОВАНОВИЋ ЗМАЈ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“, Ветерник. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „МИХАЈЛО 
ПУПИН“, ВЕТЕРНИК 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Гимназије „Исидора Секулић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ  
„ИСИДОРА СЕКУЛИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана Школског одбора Основне школе „22. август“, Буковац. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „22. АВГУСТ“, БУКОВАЦ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Управног одбора Центра за социјални рад Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ЦЕНТРА ЗА 
СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Управног одбора Центра за социјални рад Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 



65 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду заменица председнице 
Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко 
питање. 

 
Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко питање, 

заменица председнице Скупштине је закључила XXXVII седницу Скупштине Града Новог 
Сада у 13.29 часова. 
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